





Coaches Competition

NORDIC COMBINED TRIATHLON

Pragelato, 13.03.2008

Qualification

1st Competiton - Reifenzi 2nd Competiton - Skigleiten

Rk	Bib	Team		Name	Time	pts	Rk	Dist.	Total dist.	pts	Rk	Total pts	
1	4	ROCKET Team	FRA	4-1	Jerome LAHEURTE	00:52,80	18	1	95,5	197,5	18	1	36
				4-2	Adrien MANTEZ					102			
2	13	DICK & DOOF	GER/AUT	13-1	Marko FRANK	00:57,28	14	3	105	195	16	2	30
				13-2	Roman RUBINIGG					90			
3	3	CHECHE Team	CZE	3-1	Miroslav - Mirek - KOPAL	00:54,35	16	2	30	134	8	7	24
				3-2	Jaroslav - Jarda - ŠIMEK					104			
4	10	NORMAL KATASTROF	EST/CAN	10-1	Petter KUKKONEN	01:05,67	9	6	78	164,5	12	4	21
				10-2	Iikka JYHÄNKANGAS					86,5			
5	6	FIT & PHAT aka BEAT FRANCE	USA	6-1	Chris - Gilbo - GILBERTSON	01:04,18	10	5	40	142	9	6	19
				6-2	Drew GELINAS					102			
6	1	NO NAME	ITA I	1-1	Pietro FRIGO	01:12,00	4	11	89	179	14	3	18
				1-2	Michele GIULIANI					90			
7	14	TAILWIND	NOR	14-1	Ottar LID	01:02,64	12	4	8	104	5	10	17
				14-2	Bjørn Kåre - BK - INGEBRIGTSEN					96			
8	5	GROS Team	ITA II	5-1	Walter COGOLI	01:06,05	8	7	73	96	4	11	12
				5-2	Andrea CECON					23			
8	7	TYSKIE Bier Team	POL	7-1	Jakub - Kuba -MICHALCZUK	01:08,37	6	9	23	111	6	9	12
				7-2	Piotr SLIWKA					88			
8	12	OFFICIAL	FIS	12-1	Paolo BERNARDI	01:13,90	2	13	82	157	10	5	12
				12-2	Asko AALTO					75			
11	11	PAEHSCHUH	GER	11-1	Marko FRANK	01:17,74	1	14	88	123	7	8	8
				11-2	Uwe - Walle - SCHURICHT					35			
11	8	BODY GUARD	FIN	8-1	Kari JÄÄSKELÄINEN	01:06,98	7	8	1	52	1	14	8
				8-2	Juha TASKINEN					51			
11	2	SPECK & KAS	AUT	2-1	Robert TREITINGER	01:08,88	5	10	2	95	3	12	8
				2-2	Thomas - Baumi - BAUMANN					93			
14	9	SO-DANE	JPN	9-1	Tomoki SATO	01:12,97	3	12	37	74,5	2	13	5
				9-2	Gerhart REITER					37,5			
15	15	TIME BASTLER	STS	15-1	Torsten - Tost -STEINBACH	01:39,62	0	15	4,5	10	0	15	0
				15-2	Bjørn Kåre - BK - INGEBRIGTSEN					5,5			



Trainer – Competition, Pragelato 13.03.2008

NORDIC COMBINED TRIATHLON

Regelwerk

Der Wettkampf besteht aus 3 Teilwettkämpfen, wobei die ersten beiden als Qualifikation für den Abschluss-Bewerb zählen.

Für die Qualifikationswettkämpfe werden Punkte wie folgt verteilt:

- | | |
|----------------------|-----------------------|
| 1. Platz = 18 Punkte | 8. Platz = 7 Punkte |
| 2. Platz = 16 Punkte | 9. Platz = 6 Punkte |
| 3. Platz = 14 Punkte | 10. Platz = 5 Punkte |
| 4. Platz = 12 Punkte | 11. Platz = 4. Punkte |
| 5. Platz = 10 Punkte | 12. Platz = 3 Punkte |
| 6. Platz = 9 Punkte | 13. Platz = 2 Punkte |
| 7. Platz = 8 Punkte | 14. Platz = 1 Punkt |

1. Wettbewerb – REIFENZIEHEN – (Qualifikation)

Das Team muß eine ca 200m lange Runde zurücklegen. Dabei bewegt sich ein Starter auf Ski vorwärts und zieht seinen Partner in einem Reifen hinter sich nach. Auf der Hälfte der Strecke erfolgt der Wechsel der Positionen, d.h. der bis dahin gezogene Partner übernimmt die Ski und zieht nun seinen Partner.

2. Wettbewerb – SKIGLEITEN –(Qualifikation)

Jedes Teammitglied fährt auf einem Ski (ohne Zuhilfenahme der Stöcke). Ein Starter hat auf dem rechten Bein zu fahren, der andere auf dem linken. Start ist im Auslauf der K90m Schanze. Gemessen wird die zurückgelegte Distanz. Die beiden Teilergebnisse werden addiert.

3. Wettbewerb – TAUZIEHEN –(Finalrunde)

Die Qualifikationswettkämpfe legen die Reihung für das Finale fest Es zählt die Summe der erreichten Punkte aus den beiden vorhergegangenen Wettkämpfen. Zunächst kommen die Achtelfinale zur Austragung. Dabei haben die ersten beiden Teams ein Freilos. Es tritt der 3. gegen den 14., der 4. gegen den 13., der 5. gegen den 12. usw. an. Die Gewinner qualifizieren sich für die Viertelfinale (1. Quali – AF6 / 2. Quali – AF5 / AF1 – AF4 / AF2 – AF3). Die Gewinner tragen die Halbfinale aus (VF1 – VF4 / VF2 – VF 3). Die Gewinner qualifizieren sich wiederum für das Finale, die Verlierer für das Kleine Finale um Platz 3.



Coaches – Competition, Pragelato 13.03.2008

NORDIC COMBINED TRIATHLON

Rules

The competition consists of three separate competitions of which the first two are the qualification for the final third one.

For the qualification competitions, the following points will be awarded:

1st place = 18 points	8th place = 7 points
2nd place = 16 points	9th place = 6 points
3rd place = 14 points	10th place = 5 points
4th place = 12 points	11th place = 4 points
5th place = 10 points	12th place = 3 points
6th place = 9 points	13th place = 2 points
7th place = 8 points	14th place = 1 point

1st competition TUBE PULLING (Qualification)

The team has to overcome a round of 200m. The starter moves forward on his skis and pulls his partner, who sits in a tube, behind himself. After the half of the course, the positions will be changed, that means the one who was sitting in the tube so far, will now be skiing.

2nd competition SKI GLIDING (Qualification)

Each team member skis down on one ski (without the help of poles). One skier has to ski down on the right leg, the other one has to do it on the left one. Start is in the outrun of the K90 hill. The skied distance will be measured. Both of the distances (the one from each skier) will be added together.

3rd competition ROPE PULLING (final round)

The qualification competitions fix the starting order for the final. The sum of the first two competitions counts for that. First, there will be the final round of all 14 teams. The first two teams will get a wild card. The third team will compete against the 14th, the fourth against the 13th etc.! The winner qualifies for the quarterfinal. Here, the first of the Qualification (wild card) starts against the sixth of the final top14 round, the second of the qualification (wild card) against the fifth of the top14 final, the first of the top14 final against the fourth of the top14 final and the second of the top14 final against the third of the top14 final. The winners will participate in the semi-final. Starting order for the semi-final: QF1-QF4, QF2-QF3! The winner of each semi-final will participate in the A-final, the loser in the B-final.